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ACTA NÚM. 114 

 

Membres assistents: 

 

Maria Álvarez Moleiro 

Juan Antonio Alcaide Romero 

Jennifer Barrero Victorio 

Joaquim Bernabé Ródenas 

Francisca Blánquez Cano 

Marta Bertrán Tarrés 

Ian Blanes Garcia 

Francisco José Cuevas Ruiz 

Laila Darwich Soliva 

Juan Jesús Donaire Benito 

Margarita Freixas Alas 

Isabel Galán Mañas 

Isidre Gibert González 

Àngels Guimerà Guinot 

Montserrat Masoliver Puig 

Anna Morist Yagüe 

José Luis Muñoz Moreno 

Salvador Navarro Soto 

Susana Navas Navarro 

Mari Luz Pacheco Pérez 

Juan José Perona Páez 

Natividad Ramajo Hernández 

Oriol Ramos Terrades 

Alejandro Rialp Criado 

Olga Torres Hostench 

Ramon Vilanova Arbos (president) 

 

 

A Bellaterra, a les 09:30 h del dia 11 de 

març de 2025, es reuneixen sota la 

presidència del Vicerector d’Estudis i de 

Qualitat, Dr. Ramon Vilanova Arbos, els 

membres de la Comissió d’Afers 

Acadèmics de la UAB assenyalats al 

marge. 

S’han excusat d’assistir a la reunió el Dr. Xavier Ballart Hernández, la Dra. Laura 

Fernández García, el Dr. Antoni Iglesias Fonseca, el Dr. Oscar Jané Checa, el Dr. 

Manel López-Béjar. 

 

Actua, com a secretari, Jorge Pedemonte Marino, lletrat del Gabinet Jurídic. 
 

 

Ordre del dia  

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 

 

Punt 2. Informe de l’Equip de Govern: 

2.1. Informe del president de la Comissió. 

2.2. Informe d’altres membres de l’Equip. 
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Punt 3. Formació continuada: 

3.1 Proposta de títols de màsters de formació permanent i diplomes i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

3.2 Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes de 

nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

3.3 Informació de nous cursos d’especialització. 

 

Punt 4. Graus: 

4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a 

la seva aprovació. 

4.2 Aprovació de memòries de grau, per delegació del Consell de Govern. 

4.3 Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de grau i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

4.4 Aprovació de la modificació de minors, per delegació del Consell de Govern. 

 

Punt 5. Màsters: 

5.1 Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

5.2 Aprovació de memòries de màster universitari, per delegació del Consell de 

Govern. 

5.3 Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de màster universitari 

i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

Punt 6. Informació sobre autoinformes d’acreditació 

 

Punt 7. Afers Acadèmics: 

7.1 Informe de la modificació de la Normativa Acadèmica de la UAB, i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

7.2 Informe sobre el calendari acadèmic del curs 2025-2026 i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

7.3 Informe sobre el calendari acadèmic i administratiu del curs 2025-2026 i elevació 

al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

7.4 Concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2023-2024, per delegació 

del Consell de Govern. 

7.5 Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 

d’estudis de grau curs 2025-2026. 

 

Punt 8. Programes educatius de curta durada: 

8.1 Aprovació de reptes del curs 2024-2025. 

8.2 Aprovació de micromòduls del curs 2025-2026. 

 

Punt 9. Afers de tràmit. Informe sobre la bonificació en la compensació per despesa 

general (cànon) a favor InterAC Salut. 
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Punt 10. Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

El president de la comissió informa de les incorporacions a aquesta comissió de Mari 

Luz Pacheco Pérez com a nova vicepresidenta executiva de la FUAB i de Nati Ramajo 

Hernández com a nova vicerectora de Personal Acadèmic, a les que dona la 

benvinguda. 

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

El degà de Biociències, Isidre Gibert, manifesta que es va excusar de l’assistència, 

tot i que no apareix la seva excusa a l’acta. Es pren nota i es deixa constància de 

l’excusa del degà de Biociències a la darrera sessió. 

 

S’aprova per assentiment l’acta de 29 de gener de 2025. 

 

El president de la Comissió informa que la persona encarregada de redactar l’acta de 

la sessió de 4 de desembre de 2024 encara està de baixa. Per aquest motiu es 

posposa l’aprovació de l’acta de la sessió esmentada, a la següent sessió d’aquesta 

comissió. 

 

Punt 2. Informe de l’Equip de Govern: 

 

2.1. Informe del president de la Comissió. 

 

- Àmbit acadèmic. S’informa sobre les darreres reunions de la CPOA i CPDU. En 

aquest context, s’ha activat la programació acadèmica pel 25-26, així com la proposta 

de programació per el 26-27 en base a les fitxes PIMPEU 26-27 presentades. Dins 

aquesta programació s’ha posposat la posada en marxa del grau en Ciberseguretat. 

 

En relació amb la promoció dels cursos “STEM”, s’informa que s’han de duplicar no 

les places, sinó els titulats. De moment no hi ha pressupostos de la Generalitat, i per 

tant la qüestió està congelada. Des de la UAB el que vam demanar és que es planifiqui 

amb més antelació per poder fer els plantejaments corresponents. 

 

S’informa sobre una proposta d’una escola adscrita de la Universidad Complutense 

de Madrid, amb la idea d’instal·lar-se a Catalunya per fer el grau en dret i el màster 

d’advocacia i procura. En aquest punt i al si de la CPOA va haver-hi un posicionament 

unànime de les universitats catalanes per no admetre interferències al sistema 

universitari català. 

 

A la reunió de la Comissió de política docent universitària, es van tractar els processos 

d’avaluació docent del professorat.  
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- Àmbit UAB. Tant a aquest vicerectorat com a ocupabilitat, continuen arribant 

queixes d’estudiants relacionades amb l’avaluació.  

 

Igualment continuen arribant informacions sobre la problemàtica dels estudiants 

xinesos; a la Direcció General d’Universitats es va deixar palès que aquests 

estudiants arriben sota l’empara del conveni internacional Xina-Espanya, per això fa 

que molts d’ells no tinguin competències lingüístiques i això genera disfuncions. 

 

En relació amb «Aprenentatge servei», tenim planejada pel proper 22 de maig una 

Jornada a la Facultat Veterinària. 

 

Properament s’enviarà informació sobre la Jornada d’aprenentatge per reptes.¡ que 

és farà el dia 29 de maig. 

 

S’informa que s’està treballant des de diferents àmbits sobre les incidències Wifi al 

campus. 

 

- Àmbit qualitat. El passat 19 de febrer va tenir lloc la comissió de Qualitat de la UAB, 

en la qual es va presentar l’informe de l’any 2024. 

 

Sobre les guies docents, es tenen en consideració les peticions d’algun degà en 

relació amb la introducció  de l’ús d’eines d’IA. De la mateixa manera s’ha de plantejar 

l’ús d’aquestes en els Treball Finals d’estudis.  

 

- Àmbit ECIU. S’inclou aquest bloc a la comissió perquè ECIU té una component 

educativa rellevant que convé tractar en aquesta comissió. 

 

Estem a la fase d’execució fins a 2026. Ara s’està demanant l’extensió del projecte 

pel període 2026-2028. En aquest sentit, el president informa que la Comissió 

Europea va publicar un informe sobre el potencial transformador d’aquestes aliances 

universitàries. En aquest informe ECIU està molt referenciada com a aliança de 

rellevància i d’impacte en el seu projecte, cosa que ens posiciona molt bé. En concret, 

ECIU és la referència en microcredencials i en matèria de reptes que tenen connexió 

amb el territori, tant a nivell europeu com a nivell espanyol. 

 

Torn de paraules:  

 

- El Dr. Rialp agraeix la incorporació respecte dels temes de IA. 

 

- La Dra. Navas agraeix l’informe i la posició del vicerector en relació amb el centre 

adscrit de la Complutense, ja que incideix directament a la Facultat de Dret.  

 

- La Dra. Freixes agraeix l’informe i demana poder accedir al document de la Comissió 

Europea sobre les aliances. Igualment agraeix el comunicat sobre la Wifi. 
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- La Dra. Torres comenta sobre el tema del WIfi que repercuteix negativament en la 

docència, ja que hi ha docents que han decidit enviar estudiants a casa per no poder 

fer la classe en condicions, en ser necessària la connexió Wifi. Demana també si des 

dels Serveis jurídics es planteja alguna acció legal pel mal funcionament. 

 

El president respon que sobre la qüestió del Wifi ha informat en aquesta comissió tot 

i no ser un assumpte de la seva competència, si bé és cert que afecta la docència i 

s’estan fent esforços per resoldre-ho.   

 

Punt 3. Formació contínua: 

 

3.1 Informe sobre la proposta de títols de màster de formació permanent, 

diplomes i residències veterinàries, i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 

El Sr. Francisco Cuevas informa sobre aquest punt. La comissió informa 

favorablement aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern.  

 

3.2 Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent, 

diplomes i residències veterinàries, de nova creació i de renovació amb 

modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

 

El Sr. Francisco Cuevas presenta aquest punt.  

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els plans d'estudis de màsters de formació permanent, diplomes i 

residències veterinàries, de nova creació i de renovació amb modificacions, d’acord 

amb la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 3.2 de l’ordre 

del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

3.3 Informació de nous cursos d’especialització. 

 

El Sr. Francisco Cuevas informa sobre aquest punt.  

 

El Dr. Gibert demana per què hi ha diferències notables entre el preu dels diferents 

cursos. 
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El Sr. Cuevas respon que depèn del pressupost presentat per cada curs, ja que no 

deixa de ser un projecte que preveu ingressos i despeses, i d’això se’n deriva el preu 

corresponent.  

 

Punt 4. Graus: 

 

4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern 

per a la seva aprovació. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. La comissió informa favorablement 

aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern.  

 

4.2. Aprovació de memòries de grau, per delegació del Consell de Govern. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar les memòries de grau, d’acord amb la documentació adjunta a la 

convocatòria de la Comissió (punt 4.2 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

4.3 Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de grau i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. La comissió informa favorablement 

aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern. 

 

4.4 Aprovació de la modificació de minors, per delegació del Consell de 

Govern. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar la modificació de minors, d’acord amb la documentació adjunta a la 

convocatòria de la Comissió (punt 4.4 de l’ordre del dia).  
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Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 5. Màsters: 

 

5.1 Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. La comissió informa favorablement 

aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern. 

 

5.2 Aprovació de memòries de màster universitari, per delegació del Consell 

de Govern. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar les memòries de màster universitari, d’acord amb la documentació 

adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 5.2 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

5.3 Informar favorablement, si escau, sobre l’extinció de títols de màster 

universitari i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. La comissió informa favorablement 

aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern. 

 

Punt 6. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 

 

La Dra. Maria Álvarez informa sobre aquest punt. 

 

Punt 7. Afers Acadèmics: 

 

7.1 Informe sobre la modificació de la Normativa Acadèmica de la UAB. 
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La Dra. Francisca Blánquez informa sobre aquest punt. 

 

El Dr. Blanes demana sobre el canvi de nom de l’Escola de Postgrau.  

 

La directora de l’Escola de Postgrau comenta que encara no s’han publicat els nous 

Estatuts de la UAB al DOGC. S’està a l’espera d’aquesta publicació per canviar el nom 

a Escola de Formació Permanent. 

 

7.2 Informe sobre el calendari acadèmic del curs 2025-2026 i elevació al 

Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El Sr. Quim Bernabé i la Dra. Anabel Galan informen sobre aquest punt. 

 

El Dr. Blanes comenta que es produeixen tensions per poder programar activitats 

acadèmiques i això influeix al calendari; aquests períodes més complicats són el de 

Portes obertes i en període de PAU. Demana que si sobren espais, s’hauria de poder 

programar activitat docent en aquests períodes, cosa que el calendari només preveu 

pel període de Portes obertes, però no per les PAU. 

 

El Sr. Bernabé respon que la raó és que fins la setmana abans de les PAU no es 

coneixen els espais concrets que seran necessaris. 

 

El Dr. Donaire demana sobre la qüestió esmentada de l’oposició dels Sindicats de 

Secundària en relació amb el Calendari acadèmic. 

 

La Dra. Torres demana informació en el mateix sentit. 

 

La Dra. Galán respon sobre les raons de l’avançament de les PAU a les universitats 

catalanes (juliol) però no a la resta de l’Estat (setembre). 

 

7.3 Informe sobre el calendari acadèmic i administratiu del curs 2025-2026 

i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El Sr. Bernabé i el Sr. Alcaide informen sobre aquest punt. La comissió informa 

favorablement aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern. 

 

7.4 Concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2023-2024, per 

delegació del Consell de Govern. 

 

El Sr. Bernabé informa sobre aquest punt. La comissió informa favorablement aquest 

punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho al Consell Govern. 

 

7.5 Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per 

crèdits d’estudis de grau. 
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El Sr. Bernabé informa sobre aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar el reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 

d’estudis de grau, d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria de la 

Comissió (punt 7.5 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 8. Programes educatius de curta durada: 

 

8.1 Aprovació de reptes del curs 2024-2025. 

 

El Sr. Bernabé informa sobre aquest punt. 

 

El Dr. Blanes comenta que no veu l’encaix d’aquesta mena de formació sense que 

parteixi de la iniciativa de cap centre. 

 

El Dr. Gibert fa la mateixa consideració. 

 

La Sra. Masoliver, vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, respon que el concepte de 

“reptes campus”, es porta des de l’Oficina reptes UAB, i que efectivament no hi ha 

pròpiament un centre impulsor, sinó que és la universitat des d’aquesta oficina. Es 

va difondre a tota la comunitat universitària aquesta modalitat el febrer 2025 per 

mitjà de correu electrònic. 

 

La comissió acorda aprovar els reptes ECIU i retirar de l’aprovació el repte campus. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els reptes ECIU-UAB del curs 2024-2025, d’acord amb la 

documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 8.1 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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8.2 Aprovació de micromòduls del curs 2024-2025 

 

El Sr. Bernabé informa sobre aquest punt. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar els micromòduls del curs 2024-2025, d’acord amb la documentació 

adjunta a la convocatòria de la Comissió (punt 8.2 de l’ordre del dia).  

 

Segon. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 9. Afers de tràmit. Informe sobre la bonificació en la compensació per 

despesa general (cànon) a favor InterAC Salut. 

 

El president de la comissió informa sobre aquest punt i dona la paraula al degà de 

medicina, Dr. Navarro, que informa d’aquest punt. 

 

El Dr. Donaire comenta que l’aplicació d’aquesta mesura ha de ser excepcional i 

reflexiona sobre el cobrament del cànon com a protecció de la marca de la universitat 

i tot el que això comporta.  

 

S’aprova per assentiment i s’eleva. 

 

La comissió informa favorablement aquest punt de l’ordre del dia i acorda elevar-ho 

al Consell Govern. 

 

Punt 10. Torn obert de paraules 

 

A les 11:30h, el president de la Comissió aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, 

estenc aquesta acta.  

 

El secretari  

        Vist i plau 

        El president 


